
وقتی مورایس در خیابان های اصفهان دوچرخه سواری می کند و موسیقی گوش 
می دهد یعنی همه چیز بر وقف مراد است و او نگرانی بابت تیمش ندارد. طبیعی 
است سپاهان بهترین فصل خود را آغاز کرده است. این تیم به ترتیب در یک قرعه 
، ذوب آهن، استقلال، پیکان و صنعت نفت در لیگ برتر به  سخت مقابل تراکتور
میدان رفته و در هر ۵ بازی به پیروزی رسیده و ۱۵ امتیاز به دست آورده است. ۱۳ 
گل زده و تفاضل گل مثبت ۱۰ نشان می دهد این تیم در خط حمله و دفاع عملکرد 
خوبی دارد. شاید به این دلیل است که مورایس نگرانی از بابت تیمش ندارد و با 
خیال راحت در خیابان های اصفهان دوچرخه سواری می کند. هرچند آنها اخیرا 
4 امتیاز با رای کمیته انضباطی از دست دادند و به جای صدرنشینی در جایگاه 

چهارم جدول قرار دارند. 

   بازگشت امتیاز؟
همه چیز برای سپاهان خوب پیش می رود جز آن چهار امتیازی که از سوی کمیته 
انضباطی به دلیل عبور از ســـقف قرارداد کســـر شـــد. همین موضوع باعث شد تا 
سپاهان پرونده را به کمیته استیناف ارجاع دهد و خواهان بازگشت این 4 امتیاز و 
حتی جریمه نقدی باشد. بدون شک باشگاه سپاهان برای بازگرداندن این امتیازها 
دست به هر کاری خواهد زد. آنها نمی خواهند به راحتی امتیازاتی را که طی ۵ هفته 
اخیر به دست آوردند را از دست بدهند؛ هرچند فعلا آن 4 امتیاز از تیم سپاهان 
کسر شده و در جدول رده بندی به جای صدرنشینی، در جایگاه چهارم جدول 
قرار دارند اما ناامید نیستند و امیدوارند بتوانند از کمیته استیناف این 4 امتیاز را 
پس بگیرند. البته ممکن است چنین اتفاقی رخ ندهد؛ چراکه طبق گفته مسئولان 
فدراسیونی، تخلفات اینچنینی براساس گزارش های نهادهای قانونی و ذی ربط 
تایید می شود. درواقع علاوه بر کارگروه نظارت بر قراردادها، سازمان بازرسی کل کشور 
نیز بیلان مالی باشگاه ها را که شامل قراردادها نیز می شود بررسی کرده و گزارش 
خود را به فدراسیون ارائه می دهند. پیش از شروع فصل گفته شده بود که نهادهای 
نظارتی از جمله ســـازمان بازرســـی کل کشـــور در قراردادها ورود کرده و در راســـتای 
کمک به کارگروه نظارت بر قرارداد ها، پرونده همه باشگاه ها را بررسی می کنند. اگر 
، سپاهان را به کسر 4 امتیاز  کمیته انضباطی براساس رای سازمان بازرسی کل کشور
محکوم کرده باشد، کمیته استیناف نیز نمی تواند تاثیری در تخفیف این جریمه 
داشـــته باشـــد. هرچند سپاهانی ها بسیار امیدوارند که در این خصوص تغییری 
حاصل شود. آنها بعد از سر و سامان دادن به وضعیت مالی تیم شان، قرارداد دابو 

و آل کثیر را هم ثبت کردند اما بعید است است استیناف هم بتواند تغییری در رای 
کمیته انضباطی ایجاد کند. در مصاحبه ای که اخیرا در »فرهیختگان« با مهدی 
دادرس، یکی از اعضای کمیته استیناف داشتیم، او تاکید کرد هیچ شرایط خاص 
و توصیه ای را درخصوص نه تنها سپاهان بلکه هیچ تیم دیگری نمی پذیرند. در 

نتیجه رایزنی ها برای تغییر رای کسر 4 امتیاز بیهوده به نظر می رسد. 

   جوان گرایی مورایس را سر ذوق آورد
اگر از کســـر امتیاز باشـــگاه ســـپاهان، لغو بازی با الاتحاد، تعطیلات مکرر لیگ و 
حواشـــی اخیر بگذریم، خبر خوب در مورد ســـپاهان استفاده از بازیکنان جوان و 
استعدادهای زیر ۲۳ سال در ترکیب اصلی این تیم است. یکی از ایرادات همیشگی 
به باشگاه سپاهان استفاده از بازیکنان سن و سال دار و گرانقیمت در ترکیب این تیم 
بود. آنها در فصل جدید هم ترک عادت نکرده و همچنان به جذب ستاره ها علاقه 
نشان می دهند. نقل و انتقالات تابستانی اخیر اوج فعالیت آنها بود. هرچند هنوز هم 
از بازیکنانی که جذب کردند به حد کافی راضی نیستند و فکر می کنند همچنان 
نیازمند بازیکنان بهتری هســـتند. با این حال در 

ترکیب سپاهان، این بار از بازیکنان جوان و با استعداد هم استفاده شده است. 
سپاهان در توفیقی اجباری دو بازیکن مصدوم داد و مجبور شد از بازیکنان جوان 
خود استفاده کند. حضور این جوان ها در ترکیب سپاهان چنان تاثیر مثبتی داشت 
که مورایس ترجیح داد در ادامه لیگ شانسش را با آنها امتحان کند و اتفاقا نتیجه 
گرفت. ۱۵ امتیازی که اگر کسب نمی شد حالا سپاهان را برای حضور در کورس با 
مشکل مواجه کرده بود، در نتیجه درخشش همین جوان ها طی هفته های اخیر 
به دست آمده است. با نگاهی اجمالی به ۵ دیداری که تاکنون سپاهان پشت سر 
گذاشته، مشخص می شود که محمد قربانی ۲۲ ساله که فصل گذشته از نساجی 
به سپاهان منتقل شد یکی از بازیکنان خوب و تاثیرگذار است و در همه بازی ها به 
میدان رفته است. جالب اینکه مورایس در اغلب بازی ها در پست های مختلف او 
را امتحان می کند. قربانی در بازی اخیر مقابل صنعت نفت در پست دفاع میانی به 
میدان رفت. او در بازی مقابل نیروی هوایی عراق یک گل به ثمر رساند و عملکرد 
قابل قبولی داشت. درخشش محمد قربانی به همراه تیم امید در بازی های آسیایی 
چین نیز قابل تحسین است. به این ترتیب حضور فیکس قربانی در ۵ بازی اخیر 

سپاهان گواه این ادعاست. 

   پدیده فصل
قربانی اما تنها بازیکن جوان تیم سپاهان نیست. این تیم برخلاف دوره های قبل 
با اتکا به توانایی های بازیکنان جوان عملکرد بهتری داشته است. محمدجواد 
حسین نژاد که به خاطر تیم ملی موهایش را کوتاه کرد نشان داده که خیز بلندی برای 
پدیده شدن و تغییر نسل فوتبال ایران برداشته است. او علاوه بر توانمندی هایی 
که در باشگاه سپاهان از خود نشان داد در تیم ملی امید نیز منتقدان بین المللی 
را متوجه خود کرد. حسین نژاد در طول ۵ بازی لیگ برتر برای تیم سپاهان در چهار 
بازی فیکس بازی کرده و اتفاقا عملکرد خوبی از خود به جا گذاشته است. از او 
می توان به عنوان یکی از پدیده های لیگ برتر نام برد. حضور این بازیکن در تیم 
ملی بزرگســـالان نشـــان می دهد او به خوبی تایید اهالی فوتبال را گرفته و دعوتش 
به تیم ملی نشان می دهد استحقاق حضور در اولین تورنمنت بین المللی خود به 

همراه تیم امیر قلعه نویی را دارد. 
در کنار حسین نژاد، آریا یوسفی نیز به خوبی می درخشد. عملکرد این بازیکن قابل 
تحسین است. آریا یوسفی از ۵ بازی سپاهان فقط در دو بازی به میدان رفته است 
اما در همین دو بازی بار خود را بست. وی ابتدا در بازی هفته چهارم از دقیقه ۶۷ 
وارد میدان شد و در مدت ۲۳ دقیقه حضورش در بازی موفق شد یکی از گل های 
تیمش را به ثمر برساند و در پیروزی مقابل پیکان نقش داشته باشد. عملکرد خوب 
این بازیکن باعث شد مورایس به او اعتماد کرده، در بازی با صنعت نفت یوسفی را 
به عنوان بازیکن فیکس و از ابتدا به میدان بفرستد. یوسفی نیز به خوبی جواب 
اعتماد مورایس را داد و با یک گل زده و دو پاس گل یک پیروزی شیرین 

دیگر برای تیمش رقم زد. 
اینها تنها بازیکنان جوان تیم سپاهان نیستند. محمدصادق صالحی، 
محمدرضا اصغری، احمدرضا موسوی، ارشیا سرشوق و علی احمدی 
از جمله بازیکنانی هستند که برخی از آنها فرصت حضور در میدان را 
پیدا کردند. البته این مورایس است که ترس را کنار گذاشته و برخلاف 
گذشته که اعتقادی به بازیکنان جوان نداشت و ترجیح می داد از ستاره های 
تیمش استفاده کند، امسال در کنار بازیکنان جوان روزهای بهتری را تجربه 
کادمی در کنار تیم سپاهان حضور داشتند اما طی  می کند. همواره بازیکنان آ
سال های اخیر کمتر دیدیم از آنها در ترکیب اصلی استفاده شود. در سال های 
اخیر فقط این یاسین سلمانی بود که فرصت پیدا می کرد تا خود را نشان داده و 
سری در میان سرها در بیاورد اما این بار مورایس با فضایی که به جوانان تیمش 
داده به خوبی از آنها اســـتفاده می کند و چند اســـتعداد ناب را هم به فوتبال 
ایران معرفی کرده اســـت. اســـتعدادهایی که پیش از این امتحان خود را در 

تیم های پایه این باشگاه پس داده بودند.

فدراســـیون ووشـــو یکی از رشـــته های ورزشـــی کشـــورمان بود که بازی های آسیایی 
خاطره انگیزی را پشت سر گذاشت. این فدراسیون با اضافه شدن رشته کوراش در 
سالیان گذشته به زیرمجموعه اش به خوبی از پتانسیل مدال آوری و افتخارآفرینی آن 
استفاده کرد و توانست در هانگژو نیز این موضوع را به خوبی به نمایش بگذارد. ووشو 
در نوزدهمین دوره بازی های آسیایی موفق به کسب دو مدال طلا، چهار نقره و یک 
برنز شد و کوراش نیز با کسب یک مدال طلا، سه نقره و یک برنز کسب کرد تا در میان 
هشت رشته  ورزش کشورمان باشد که موفق به کسب مدال طلا شده است. مجموع 
سه مدال طلا، هفت مدال نقره و دو مدال برنز ووشو و کوراش در این دوره بازی های 
آسیایی باعث شد تا فدراسیون ووشو پس از پایان مسابقات بعد از فدراسیون کشتی 

و بالاتر از فدراسیون های کاراته، تکواندو و وزنه برداری که توقعات را برآورده 
نکردند لقب دومین فدراسیون موفق ورزش کشورمان را در هانگژو کسب 
کند. امیر صدیقی، رئیس فدراسیون ووشو در گفت وگو با »فرهیختگان« 
ضمن اشاره به تلاش هایی که در سالیان گذشته برای عدم نتیجه گیری 
ووشو صورت گرفته است از کسب نتایج این رشته بسیار رضایت دارد. 

گفت وگوی رئیس جوان این فدراسیون را در ادامه بخوانید. 

فدراســـیون ووشـــو در کاروانی که بســـیاری از رشته ها 
توقعـــات را بـــرآورده نکردند عملکرد بســـیار خوبی 
داشت و حتی یک مدال برنز در ووشو و سه مدال 

نقره در کوراش بهتر از دوره گذشته کسب کرد. 
خـــدا را شـــکر بازی های آســـیایی هانگـــژو برای 
تیم های ملی ووشـــو و کوراش ما با خاطره خوبی 

تمام شد. بچه های ما توانستند در این میدان بزرگ که واقعا شرایط برگزاری ویژه و 
خوبی داشت باعث افتخارآفرینی شوند. دیدید که چین چقدر با برنامه در مسابقات 
حاضر شده بود تا بتواند یک رکورد باورنکردنی را برای خود باقی بگذارد، اما با این 
شرایط بچه ها توانستند نتایج بسیار خوبی به دست بیاورند. همان طور که اشاره 
کردید نه تنها ما توانستیم نتایج گذشته را تکرار کنیم، بلکه توانستیم نتایج را بهبود 

ببخشیم و رنگ مدال ها را به ویژه در بخش کوراش بهتر کنیم. 

فکر می کنم اتفاق ویژه کوراش نیز کسب اولین مدال های تاریخ بازی های آسیایی 
توسط دختران کوارش کار بود؟

دختران کوراش کار ما برای اولین بار توانســـتند در بازی های آســـیایی مدال آوری 
کنند. کسب دو مدال نقره و یک برنز واقعا نشان دهنده تلاش های سه سال گذشته 
فدراسیون ووشو و توجه به این رشته ورزشی به ویژه در بخش بانوان بود. دختران 
ما نشان دادند پتانسیل خیلی خوبی دارند. نکته مهم عملکرد ما کسب 

نیمی از مدال ها توسط دختران بود و این بسیار ارزشمند است. 

ووشـــو ایران قدرت خود را بارها در دنیا ثابت کرده اســـت. با این حال 
تفاوتی بین ســـطح رقابت های ووشـــو در بازی های آسیایی با قهرمانی 

جهان و آسیا وجود دارد؟
میدان، میدان بزرگی بود و شرایط متفاوتی داشت. 
شـــرایط بازی های آســـیایی همیشـــه متفاوت تر 
از قهرمانـــی جهـــان و آسیاســـت و همـــه بـــرای 
بهترین نتیجه حاضر می شوند. فرصت های 
مدال آوری نیز در بازی های آسیایی کمتر 
است. در مسابقات قهرمانی جهان ما 
در سه وزن بانوان و پنج وزن آقایان 

امکان شرکت داریم و اینجا در هر بخش یک نفر از تعداد کمتر است. با این وجود 
بچه های ما خوب تلاش کردند و پنج فینالیست داشتیم که دو نفر از آنها توانستند 
به مدال طلا برسند. مجموع مدال های فدراسیون ووشو کمک ویژه ای به نتیجه 
نهایی کاروان ایران در این بازی ها کرد و جای شکرش باقی است. همیشه ما به این 
موضوع تکیه داشتیم و در صحبت های خود گفتیم که فدراسیون ووشو می تواند 

نقطه اتکای محکمی برای  ورزش ایران در میادین بین المللی باشد. 

بعد از شکست سه نماینده ما در دیدار نهایی ساندا شاهد مطرح شدن صحبت هایی 
درخصوص ناداوری بودیم. آیا واقعا داوری مدال طلایی را در این مسابقات از ما گرفت؟

آنجا هم گفتم که در مجموع داوری خوبی دیدیم. شاید در راند یک مسابقه محسن 
محمدسیفی یکی از داوران نتیجه را درست اعلام نمی کرد، اما درنهایت محسن 
بود که این راند را پیروز شد. در مجموع ورزش همیشه دو روی برد و باخت دارد و 
در آنجایی که بچه ها نتوانستند پیروز باشند نیز سعی کردیم خیلی سریع ارزیابی 
کنیم. به هر صورت بچه ها واقعا جنگیدند و آنقدر غیرتمند بودند که با کســـب 
مدال نقره و برنز هم اشک ریختند و ابراز ناراحتی کردند. این نتیجه غیرت این 
بچه هاست که همیشه در فدراسیون ووشو یاد گرفتند که جنگجو باشد و جز طلا 

مطالبه دیگری نداشته باشند. 

یکی از انتقادات به نتایج ووشو در بازی های آسیایی عدم پیروزی درمقابل چینی ها 
بود. این موضوع را چطور می بینید؟

چین رقیب دیرینه ووشـــو ایران اســـت و در میادین مختلفی با هم روبه رو شـــدیم و 
بعضا ما بردیم و در مواقعی نیز شکست خوردیم. در همین بازی های آسیایی ما 
تجربه شکست های تلخ تری از شکست به چین داشتیم. اینکه به چین باختیم 
خیلی فکر نکنم نهایت ماجرا باشد. هیچ کسی نمی تواند بگوید که همیشه باید 
در مقابل چین پیروز باشـــیم. شـــاید آنقدر توقعات بالا رفته است که کسی تحمل 

شکست را از ووشو ایران ندارد. همیشه پذیرای انتقادات درست هستیم و دوست 
داریم راهکارهای درست را بشنویم. در ماکائو تیم جوانان ما موفق به شکست چین 
شد و در اندونزی نیز چین را شکست دادیم. سال ۲۰۱9 در مسابقات قهرمانی جهان 
شانگهای با شکست چینی ها قهرمان جهان شدیم. آنجا که می بریم نیز می گویند 
این چینی ها آن چینی های اصلی نبودند. همیشه امکان نقد عملکرد وجود دارد، 
اما عملکرد فدراسیون ووشو را باید با سایر رشته های ایران مقایسه کنید. در شرایطی 
که در دو سال گذشته شرایط متفاوتی را پشت سر گذاشتیم که هیچ وقت ووشو با آن 
مواجه نبود. آنقدر شرایط پیچیده و سخت بود که قابل بیان هم نیست. تلاش های 
که برای نتیجه نگرفتن ووشو شد آنقدر زیاد بوده که بعدا دوستان اذعان کردند تا به 
حال این مسیر را در ورزش ایران ندیده بودند. با این حال از همه این بحران ها عبور 
کردیم و نتیجه خوبی گرفتیم و باید از این مدال ها و لحظه هایی که ورزشکاران ما 

ساختند لذت ببریم و به آنها افتخار کنیم. 

شاید تلخ ترین اتفاق بازی های آسیایی شکست محسن محمدسیفی مرد پرافتخار 
ووشو ایران بود. 

محمدســـیفی قهرمان پرآوازه ای اســـت. او پرتلاش بوده و همیشه برای موفقیت 
جنگیده اســـت. او اینجا هم جنگید و همه توان خود را گذاشـــت اما نتیجه ای 
که می خواســـت را به دســـت نیاورد. ســـیفی در ۱۳ ســـال گذشته در هیچ میدان 
بین المللی نباخته بود و این اتفاق در هانگژو افتاد. با این حال مثل همیشه به او 
افتخار و روحیه جنگندگی اش را ستایش می کنیم. محسن در طول مسابقات 
حتی با جوانمردی که از خود نشـــان داد باعث تشـــویق تماشـــاگران چینی شد. 
محســـن وقتی حریف چین تایپه ای خود را برد، حریف آســـیب دید و محســـن او 
را کول کرد و به کنار زمین برد. اینها مســـائل ارزشـــمندی اســـت و قطعا محســـن 
قهرمان خوب ماســـت. او درحال آماده ســـازی برای قهرمانی جهان است تا آنجا 

نیز بهترین نتیجه را رقم بزند. 

گام متفاوت سپاهان در لیگ بیست وسوم به یمن خوش سلیقگی مورایس

چه خوب شد جوان گرایی کردی

امیر صدیقی در گفت وگو با »فرهیختگان«: ووشو می تواند نقطه اتکایی برای ورزش ایران در میادین بین المللی باشد

کسب نیمی از مدال های ووشو توسط دختران ارزشمند بود
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گواهی موقت دوره کارشناســـی ارشـــد رشـــته فیزیولوژی ورزشی اینجانب مختار قنبرزاده فرزند 

محمدحسین  به شماره کد ملی ۳۱8۰۰۱۱8۲۳ صادره از کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

مدرک موقت حمید عرب زاده فرزند جعفر دارای شناسنامه به شماره:   ۰۵9۰۰۶۶۶۲۵صادره 

ساوه   رشته کارشناسی برق   صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه مفقود گردیده و فاقد 

اعتبار اســـت. از یابنده تقاضا می شـــود گواهینامه مذکور را به آدرس: استان مرکزی- ساوه-

کیلومتر 4جاده نورعلیبیک- شهرک دانشگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد ساوه به صندوق پستی۳9۱8۷-۳۶۶ ارسال نماید.

اصل مدرک دانشـــنامه دوره کارشناســـی پیوســـته رشـــته مدیریت بازرگانی  اینجانب امیر 

ملااکبـــری کمال آبادی فرزند محمد به شـــماره کد ملـــی ۲99۲۷۱۲۰۰۰ صادره از کرمان مفقود 

گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

مدرک موقت مسعود نقابی فرزند اسماعیل دارای شناسنامه به شماره: ۱4۳ کدملی ۰49۲۱۰48۲4 

صادره از ری رشته کارشناسی ناپیوسته: مهندسی تکنولوژی معماری صادره از دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد کاشمر مفقود گردیده و فاقد اعتبار است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه 

مذکور را به آدرس: خراسان رضوی شهرستان کاشمر دانشگاه آزاد اسلامی واحد کاشمر به 

صندوق پستی ارسال نماید. شماره تماس ۰9۱۵۱۵۳۶۳۳۱

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب عاطفه برزگر تاج احمدی فرزند رضا به شماره شناسنامه ۵۵88 

صادره از کرج مقطع کارشناسی رشته مهندسی کامپیوتر نرم افزار صادره از واحد دانشگاهی 

کرج با شماره ۱9۶۶۲9/۱ مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل 

- تقاطع بلوار  مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج به نشانی کرج- انتهای رجایی شهر

موذن و استقلال- صندوق پستی ۳۱۳-۳۱48۵  ارسال نماید.   

تصمیم رئیس ثبت
ک ۱9۲۲  ی اســـتان مازنـــدران مالـــک مشـــاعی پـــلا نظـــر بـــه اینکـــه اداره کل راه و شهرســـاز
فرعـــی از۲۳- اصلـــی بخـــش ۵ ثبـــت رامســـر درخواســـت افـــراز حصـــه مشـــاعی خـــود را 
نمـــوده اســـت در وقـــت و ســـاعت مقـــرر نقشـــه بردار و نماینـــده ثبـــت در معیـــت نماینـــده 
ی تهیـــه و در  ی از محـــل وقـــوع ملـــک بازدیـــد بـــه عمـــل آورده انـــد نقشـــه افـــراز راه و شهرســـاز
نهایـــت منجـــر بـــه تنظیـــم صورتجلســـه افـــراز بـــه شـــماره ۰۱۰/۱4۰۲/۲۷۳8 مـــورخ ۱4۰۲/۰۷/۰۵ 
ـــا  ک مشـــاع ۱۳۵۷ ب ـــراز و فـــروش امـــلا ـــده اســـت. بنابرایـــن طبـــق مـــاده ۵ آیین نامـــه اف گردی

درخواســـت افـــراز موافقـــت می شـــود. تصمیـــم اتخاذشـــده بـــه انضمـــام صورتمجلـــس 
ـــه مالکیـــن مشـــاعی ابـــلاغ  ـــه اســـتناد مـــاده ۶ همـــان آیین نامـــه ب ی ب ـــراز ی و نقشـــه اف ـــراز اف
یـــخ ابـــلاغ ظـــرف مـــدت ده  تـــا چنانچـــه نســـبت بـــه تصمیـــم افـــراز اعتـــراض دارنـــد از تار
روز فرصـــت دارنـــد بـــه دادگاه صالحـــه محـــل وقـــوع ملـــک مراجعـــه نمـــوده و گواهـــی طـــرح 

ـــه نماینـــد. ـــه ایـــن اداره ارائ دعـــوی را از دادگاه اخـــذ و ب
میم الف: 1582508
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گهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر آ
نظر به دســـتور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رسمی 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مســـتقر در واحد  مصوب ۱۳9۰/9/۲۰ املا
ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

گهی می گردد: اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک ۱۶ اصلی بخش ۱ قشلاقی ک متقاضیان واقع در قریه کردیکلا پلا املا

۱۰۱ فرعی آقا / خانم مهدی احمدی فرزند محمدعلی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی )کاربری مسکونی( به مساحت ۱۶۲/۰4 مترمربع خریداری بدون واسطه / باواسطه از رضا بسطامی
لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و 
گهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه محلی کثیرالانتشار  ماده ۱۳ آیین نامه مربوطه این آ
گهی رای هیات الصاق تا درصورتی که اشخاص ذینفع  در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آ
گهی و در روستاها از تاریخ الصاق  به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آ
محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید 
ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و 
گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی 
تقدیم دادخواست را به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت 
می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده ۱۳ 
کی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته نشده واحد ثبتی با رای هیات  آیین نامه مذکور درمورد قسمتی از املا
گهی نوبتی و تحدید حدود به صورت  پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آ
ک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود واحد  همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املا

گهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. ثبتی آ
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/22 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/06
میم الف: 1583421
ک نوشهر علی اکبر مقدسی فر – رئیس اداره ثبت اسناد و املا
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